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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 29. februar 2012
stillet følgende spørgsmål nr. 168 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Esben Lunde Larsen (V). 

Spørgsmål 168:

”Hvem skal den latinske benævnelse på fisk komme til gode hos fiskehandleren?”

Svar:
Oplysningen om latinske navne på fisk skal komme de forbrugere til gode, som er 
særligt interesserede i at vide præcis, hvilken slags fisk de køber. Der kommer stadig 
flere fiskearter på markedet og handelsbetegnelsen på dansk er ikke i alle tilfælde 
tilstrækkelig til at sikre, at de forskellige fisk kan skelnes fra hinanden. Oplysning om
det latinske navn sikrer en præcis angivelse af, hvilken fisk der er tale om i hele EU. 
Det bemærkes i øvrigt, at reglerne blev besluttet under den tidligere regering.
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